
 ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 501 

 

На 15 април се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на частичен избор за кмет на кметство 

Пороминово, община Кочериново, област Кюстендил. 

  Докладва: Цветозар Томов 

1а. Проект на решение относно предложение до президента 

на републиката за насрочване на частичен избор за кмет на кметство 

Бяла река, община Сухиндол, област Велико Търново. 

  Докладва: Силвия Стойчева 

2. Проект на решение относно определяне броя на мандатите 

в многомандатните изборни райони в изборите за народни 

представители на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Георги Баханов 

3. Проект на решение относно единната номерация и начина 

на защита на удостоверенията за гласуване на друго място в 

изборите на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Георги Баханов 

4. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Цветозар Томов, Севинч Солакова, Йорданка  

   Ганчева, Любомир Георгиев, Гергана Стоянова и 

   Росица Матева 

5. Разяснителна кампания. 
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  Докладва: Цветозар Томов 

6. Проект на решение относно приемане на образец за 

електронен публичен регистър на жалбите и сигналите, подадени до 

РИК, постановените по тях решения и указания за комплектуване на 

преписките по жалбите срещу решенията на РИК в изборите на 

9 юни 2024 г. 

  Докладва: Красимир Ципов 

7. Проект на решение относно реда за свикване на заседания 

и начина на приемане на решения и обявяването им от районните 

избирателни комисии в изборите за членове на Европейския 

парламент и за народни представители на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Красимир Ципов 

8. Проекти на решения относно промени в състави на ОИК. 

   Докладват: Йорданка Ганчева и Росица Матева 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Гергана Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева.  

Отсъстват: Елка Стоянова и Цветанка Георгиева. 

 

Заседанието бе открито в 10,40 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Десет членове сме в залата – имаме кворум. 

Поради ползване на отпуск отсъстват колегите Цветанка 

Георгиева и Елка Стоянова. 

Господин Ципов и госпожа Гергана Стоянова ме 

информираха, че малко ще закъснеят. 
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Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на частичен избор за кмет на кметство 

Пороминово, община Кочериново, област Кюстендил с докладчик 

господин Томов. 

2. Проект на решение относно определяне броя на мандатите 

в многомандатните изборни райони в изборите за народни 

представители на 9 юни 2024 г. с докладчик господин Баханов. 

3. Проект на решение относно единната номерация и начина 

на защита на удостоверенията за гласуване на друго място в 

изборите на 9 юни 2024 г. с докладчик господин Баханов. 

4. Проект на решение относно регистрация на инициативни 

комитети в Централната избирателна комисия за участие в изборите 

за Европейски парламент на Р. България и за народни представители 

на 9 юни 2024 г. с докладчик госпожа Стойчева. 

5. Доклади по административни преписки с докладчици: 

господин Войнов, госпожа Матева, господин Димитров, господин 

Томов, госпожа Солакова, госпожа Ганчева, господин Георгиев и аз. 

6. Разяснителна кампания с докладчик господин Томов. 

7. Проект на решение относно приемане на образец на 

електронен публичен регистър на жалбите и сигналите, подадени до 

РИК, постановените по тях решения и указания за комплектуване на 

преписките по жалбите срещу решенията на РИК в изборите на 9 

юни 2024 . с докладчик господин Ципов. 

8. Проект на решение относно реда за свикване на заседания 

и начина на приемане на решения и обявяването им от РИК в 

изборите на 9 юни 2024 г. с докладчик господин Ципов. 

9. Проекти на решения относно промени в състави на ОИК с 

докладчици госпожа Ганчева и госпожа Матева. 

Колеги, може би поредността на точките от дневния ред ще 

се размества от готовността по преписките. 

Имате ли предложения по дневния ред? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Заповядайте, господин Томов, в точка едно: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКАТА ЗА НАСРОЧВАНЕ НА 

ЧАСТИЧЕН ИЗБОР ЗА КМЕТ НА КМЕТСТВО ПОРОМИНОВО, 

ОБЩИНА КОЧЕРИНОВО, БЛАСТ КЮСТЕНДИЛ. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, документите във 

връзка с този проект са във вътрешната мрежа на днешна дата в моя 

папка. 

Предлагам проект на решение относно предложение до 

президента на Република България за насрочване на частичен избор 

за кмет на кметство Пороминово, община Кочериново, област 

Кюстендил. 

Постъпила е преписка от ОИК – Кочериново, с вх. № МИ-15-

263, в която са приложени Решение № 165-МИ на ОИК – 

Кочериново, с което на основание чл. 42, ал. 4 и във връзка с чл. 42, 

ал. 1 на ЗМСМА, Общинската избирателна комисия е обявила 

прекратяване пълномощията на Кирил Костадинов Калинков като 

кмет на кметство Пороминово. 

Има условия за произвеждане на частичен избор за кмет на 

кметство Пороминово, община Кочериново, в смисъл има 

необходимия брой жители на това кметство. 

Предлагам в тази връзка и на основание чл. 463, ал. 4 от 

Изборния кодекс да вземем решение, с което да предложим на 

президента на Република България да насрочи частичен избор за 

кмет на кметство Пороминово, община Кочериново, област 

Кюстендил. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 
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Моля, режим на гласуване по проекта на решение, докладван 

от господин Томов. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Решението е № 3068-МИ/15.04.2024 г. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, моля да гласуваме писмо до 

президента на републиката, което също е качено във вътрешната 

мрежа, за да изпратим преписката. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

изпратим преписката на президента на републиката, свързана с току-

що приетото решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

 

Продължаваме с точка втора от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОПРЕДЕЛЯНЕ БРОЯ 

НА МАНДАТИТЕ В МНОГОМАНДАТНИТЕ ИЗБОРНИ РАЙОНИ 

В ИЗБОРИТЕ ЗА НАРОДНИ ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА 9 ЮНИ 

2024 Г. 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, във вътрешната 

мрежа в папката с мои инициали е качен проект на решение относно 

определяне броя на мандатите в многомандатните изборни райони в 

изборите за народни представители на 9 юни 2024 г. Моля да го 

прегледате.  
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С този проект на решение на основание чл. 240, ал. 1 и чл. 

250 от Изборния кодекс и Указ № 102 от 9 април 2024 г. на 

президента на Република България предлагам Централната 

избирателна комисия да вземе решение, с което да определи броя на 

мандатите за всеки многомандатен изборен район въз основа на 

единния номер на представителство за цялата страна в зависимост от 

броя на населението по данни, предоставени от Националния 

статистически институт, с тяхно писмо от 9 януари 2023 г. и 

приложението към него, съдържащо данни за общия брой на 

населението към 7 септември 2021 г. по области, както и за град 

Пловдив и за районите на Столична община. 

Това решение също така следва да се вземе и въз основа на 

Раздел IІ от Методиката за определяне на резултатите от гласуването 

и разпределянето на мандатите при избори за народни 

представители (Приложение № 1 към чл. 248 ИК), за всеки от 

31 избирателни райони в Република България. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

Решението е № 3069-НС/15.04.2024 г. 

 

Преминаваме към точка трета от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ЕДИННАТА 

НОМЕРАЦИЯ И НАЧИНА НА ЗАЩИТА НА 

УДОСТОВЕРЕНИЯТА ЗА ГЛАСУВАНЕ НА ДРУГО МЯСТО В 

ИЗБОРИТЕ НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, предлагам на вашето 

внимание проект на решение относно единната номерация и начина 
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на защита на удостоверенията за гласуване на друго място в 

предстоящите избори за членове на Европейския парламент от 

Република България и за народни представители на 9 юни 2024 г. 

Предлагам Централната избирателна комисия да вземе 

следното  

„РЕШЕНИЕ: 

За гласуване на друго място в изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. се издава удостоверение за гласуване 

на друго място съгласно образец (Приложение № 78-ЕП/НС от 

изборните книжа), утвърдени с Решение № 3077-ЕП/НС от 12 април 

2024 г. на ЦИК. 

Удостоверенията за гласуване на друго място имат единна 

номерация за територията на цялата страна, като номерацията се 

състои от девет цифри, подредени в групи АА ВВ СС ХХХ съгласно 

решение на Централната избирателна комисия. 

Удостоверенията за гласуване на друго място се отпечатват 

на цветна хартия и с цветно мастило. Върху тях се отпечатва 

уникален фабричен номер и микротекст.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

Решението е № 3070-НС/15.04.2024 г. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаема госпожо Председател, 

предлагам да гласуваме писмо до главния секретар на Министерския 

съвет, с което да им изпратим току-що взетото решение относно 

единната номерация и начина на защита на удостоверенията за 

гласуване на друго място в изборите за членове на ЕП от Република 
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България и за народни представители на 9 юни. Писмото е качено 

във вътрешната мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

 

Продължаваме по точка девета от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВИТЕ НА ОИК. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

постъпили писма в Централната избирателна комисия – няколко 

преписки има, като те са заявления от лица, които искат да бъдат 

освободени, и предложения на съответните политически сили, които 

имат право да попълнят състава на ОИК – Вълчедръм. 

Отбелязвам, че е постъпило заявление от председателя на 

ОИК – Вълчедръм, да бъде освободен, което е и в оригинал, и в 

копие, както и предложения от коалиция ГЕРБ-СДС в копие и в 

оригинал за назначаване на мястото на председателя, който изявява 

желание да бъде освободен.  

Освен това е постъпило заявление от госпожа Кейси 

Красимирова Якимова, която желае да бъде освободена като член на 

ОИК – Вълчедръм, но липсва надлежно предложение от 

упълномощено лице на коалиция „Продължаваме промяната“, 

въпреки че в изпратените документи се съдържа оригинална 

декларация от лице, което вероятно да се назначи на освободеното 

място и копие на дипломата. 

Разговарях днес на посочения телефон със сътрудника на 

политическата сила, в който разговор казаха, че ще изпратят такова 

предложение. 
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Предлагам ви проект на решение – само за пълнота на 

доклада ви уведомявам, че преписките са постъпили през няколко 

дни с вх. № ЦИК-МИ-71-2; ЦИК-МИ-71-3/12.04.2024 г. и ЦИК-МИ-

71-1/10.04.2024 т. 

Предлагам проект на решение, с който да освободим като 

председател на ОИК – Вълчедръм, област Монтана Галя Петкова 

Станева със съответното ЕГН. 

Да назначим за председател на ОИК – Вълчедръм, област 

Монтана Валери Иванов Димитров със съответното ЕГН. 

Да освободим като член на ОИК – Вълчедръм, област 

Монтана Кейси Красимирова Якимова и след като пристигне и 

предложението, ще назначим новия член, за когото има налични 

документи в Централната избирателна комисия. 

Предлагам този проект на решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение моля за вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

Решението е № 3071-МИ/15.04.2024 г. 

Госпожо Матева, заповядайте в точка девета. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви постъпила по 

електронната поща молба от член на ОИК – Куклен, за прекратяване 

на членството му – вх. № ЦИК-МИ-11-76/11.04.2024 г. Молбата е 

подадена от Соня Георгиева Петкова, член на ОИК – Куклен, която 

моли да бъде освободена. След разговор по телефона помолихме 

госпожа Петкова да изпрати в оригинал заявлението. Днес то е 

постъпило с вх. № ЦИК-МИ-17-86/15.04.2024 г., поради което ви 

предлагам проект на решение с проектен номер 3923. 

В проекта ще бъде добавено и вх. № на заявлението, което е 

постъпило в оригинал и че първото е по електронна поща. На 
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посочените правни основания ви предлагам да вземем решение да 

освободим като член на ОИК – Куклен, област Пловдив Соня 

Георгиева Петкова с посочено ЕГН и да се анулира издаденото й 

удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева); против – няма. 

Решението е № 3072-МИ/15.04.2024 г. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, предлагам ви да гласуваме 

писмо до председателя на ПП ГЕРБ, с което да го уведомим, че с 

Решение № 3072 от днешна дата са предсрочно прекратени 

пълномощията на С.         Г.              П.,         член на ОИК – Куклен, 

като следва в кратък срок да се направи предложение за попълване 

състава на ОИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова); против – няма. 

 

Колеги, продължаваме с доклади в точка пета: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-64-1/12.04.2024 г. от Сметната палата. С това писмо са ни 

представени допълнително 12 броя удостоверения, издадени по 

чл. 37, ал. 1 от Закона за политическите партии, както и актуален 

списък на 12-те партии, за които са ни представени издадените 



11 

удостоверения. С тези удостоверения всъщност вече са ни 

представени пълен комплект удостоверения за всички регистрирани 

в Република България партии, които са представили документите си 

пред Сметната палата, така че ще ги ползваме за следващите избори 

– за сведение. 

Моля за запознаване – във вътрешната мрежа е публикуван 

приемо-предавателен протокол, който да погледнете, във връзка с 

регистрацията на партиите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Войнов, 

заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, във връзка с 

изтичащия срок на банкова гаранция по Договор № 1 от 6 февруари 

2021 г. предлагам да изпратим писмо до „Сиела Норма“ АД с искане 

да предоставят банкова гаранция с удължен срок на валидност. 

Проектът на писмо е в моя папка, подпапка „гаранция СУЕМГ“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, във връзка с приключилата работа 

по архивиране на флашпаметите от втория тур на изборите за кмет 

на 5 октомври е подготвен приемо-предавателен протокол, с който 

Министерството на електронното управление предава на 

Централната избирателна комисия архива на резултатите. 

Предлагам от страна на Централната избирателна комисия 

протоколът да се подпише от мен, колегата Георгиев и експерта З. 

М. и след като ни бъде предаден от Министерството архивът от 

резултатите, дисковете да бъдат поставени в касата на 

Централната избирателна комисия. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Господин Димитров, заповядайте в точка пета. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, в папката ми може да видите вх. № ЦИК-18-

1/15.04.2024 г. – напомняне от A-WEB, че априлският брой на 

тяхното издание ще бъде затворен на 22 април и ако имаме 

материали, както и указания, как да бъдат форматирани, да бъдат 

изпращани до тази дата – за сведение. 

С вх. № ЦИК-ЕП-16-24-3 имаме напомняне, че все още не 

сме се регистрирали за срещата, която ще се състои на 19 април. 

Необходима е регистрация, тъй като форматът е хибриден и те 

трябва да организират участието на хората, които ще пътуват и ще 

участват на място – също за сведение, евентуално ще препратим на 

„Информационно обслужване“ АД, които ще участват в онлайн 

формата.  

Следващият ми доклад е с вх. № ЦИК-ЕП-16-24-2. 

Европейската мрежа за сътрудничество в областта на изборите ни 

съобщава, че може де се направят тестове на платформата, на която 

ще се проведе виртуалната част от срещата, както и че след 

19 април, следващата среща ще бъде на 29 май също в хибриден 

формат – докладвам за сведение този входящ номер. Благодаря. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

господин Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-ЕП-17-30/15.04.2024 г., в което господин          П.           Х. ни 
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пита кога се очаква да излезем с решение относно възнагражденията 

на СИК извън страната. Докладвам за сведение, тъй като към 

момента не можем да подадем такава информация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка с приемо-

предавателен протокол с вх. № ЦИК-25-8-2/12.04.2024 г. ви 

информирам за потребителски адрес –        …,             че сме 

получили паролата за достъп – да се предостави на машинописното 

бюро и всички да знаем за изпращане на вътрешни материали на 

този адрес – за сведение. 

С вх. № ЦИК-ЕП-НС-02-40/12.04.2024 г. сме получили 

препис от ПМС № 100 от 11 април 2024 г. за приемане на план-

сметката за изборите. Съгласно чл. 18 на 9 август следва да бъдат 

отчетени от всички първостепенни разпоредители с бюджет 

средствата, разходвани за изборите. 

С препис от Решение № 274 от 11 април 2024 г. с вх. № ЦИК-

ЕП-НС-02-38/12.04.2024 г. във връзка с подготовката и 

произвеждането на изборите за народни представители и за членове 

на Европейския парламент от Република България Министерският 

съвет възлага на министъра на транспорта и съобщенията 

координацията по изпълнението на дейностите във връзка с 

организационно-техническата подготовка на изборите, както и 

отделни дейности са възложени на министъра на финансите, на 

министъра на регионалното развитие и благоустройството, на 

министъра на външните работи е възложено организирането, 

подготовката и произвеждането на изборите извън страната, на 

министъра на правосъдието, на министъра на електронното 

управление, включително и на министъра на правосъдието да издава 

наказателните постановления по чл. 496, ал. 3 от Изборния кодекс – 

за сведение. 

С докладна записка с вх. № ЦИК-25-7/11.04.2024 г., 

придружена с контролен лист, както и фактура от СОФ ДРИНКС 
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ООД предлагам да одобрим разхода и извършване на плащането по 

тази фактура на стойност 959,50 лв. с включен ДДС. Към цялата 

преписка има одобрени заявки, които са приложени. 

Предлагам да одобрим с протоколно решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, в ЦИК е постъпила фактура 

от „Рикуест“ ООД. В тази връзка е представена докладна записка с 

вх. № ЦИК-25-6/11.04.2024 г. заедно с контролен лист за извършен 

предварителен финансов контрол. Става дума за месечна 

абонаментна хардуерна и софтуерна поддръжка на системата за 

гласуване в Централната избирателна комисия на стойност 

120,00 лв. за месец април тази година. 

Предлагам да одобрим извършване на плащането по 

представената фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Госпожо Ганчева, заповядайте в точка пета. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, постъпило е питане от лице 

по електронната поща на Централната избирателна комисия с вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-17-45/15.04.2024 г. Интересува се относно попълване 
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на електронно заявление за гласуване извън страната. В момента е в 

разработка и след като бъде пуснато, Централната избирателна 

комисия ще уведоми по удачен начин избирателите, които желаят да 

подадат заявление чрез нашата интернет страница за гласуване 

извън страната. 

Докладвам вх. № ЦИК-МИ-74-4/15.04.2024 г. за сведение. 

Колеги, от председателя на Работна група „Избори“ сме 

получили във връзка с наши писма таблица с координатите на 

служители от Работна група „Избори“, пряко ангажирани с изборния 

процес, а също така ни се обръща внимание, че имейлът за 

комуникация е чрез Работна група „Избори“ – може би да обърнем 

внимание на деловодството. Освен това се предоставя информация, 

че в допълнение към настоящо писмо ни уведомяват, че с грама са 

поискали от всички ДКП в чужбина да поискат съгласие, за да 

уведомят при наличие на уведомителен режим и за всички съгласия 

ще бъдем информирани своевременно – за сведение, и за взимане 

под внимание за по-нататъшни действия. Ще възложа да се обособят 

съответни папки, където да се класира информацията с оглед да е 

достъпна при взимане на решения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев, 

заповядайте в точка пета. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Благодаря. Представям за сведение 

писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-37/12.04.2024 г. – въпрос от 

гражданин за предстоящите избори: възможно ли е да подаде 

заявление за гласуване от друг град, тъй като в деня на изборите 

няма да е вкъщи. На този въпрос ще се получи публичен отговор за 

общия случай. 

Представям на вниманието ви писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-

34/12.04.2024 г. от постоянния секретар на Министерството на 

външните работи. Писмото върви заедно със съответните материали 

с вх. № ЦИК-ЕП/НС-16-33 от подпапка „наблюдатели“. С писмото 

си постоянният секретар на Министерството очаква от Централната 

избирателна комисия да ги уведомим за ден и час в периода от 23 до 
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25 април 2024 г., в които ден и час ще могат да бъдат приети от 

Централната избирателна комисия съответните представители на 

ОССЕ/БДИПЧ, за които ние вече веднъж информирахме с писмо от 

9 април, че в подобен ден в седмицата между 22-и и 26 април, с 

изключение на 24 април, Централната избирателна комисия може да 

приеме представителите. 

Предлагам да изберем една от двете дати и съответен час за 

приемане на групата. 

Предлагам срещата да се състои в сградата на Централната 

избирателна комисия на 25 април от 14,30 ч., за което да изпратим 

съответното писмо и да очакваме да ни изпратят от Министерството 

на външните работи списък на хората, които ще присъстват, за 

съобразяване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам да изпратим още едно 

писмо с проектен номер 9423 в папката с мои инициали. Това е 

поредното писмо от кореспонденцията ни с ОД на МВР – Русе. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 
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СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Госпожо председател, моля да 

включим нова точка в дневния ред: Предложение до президента на 

Република България за насрочване на частичен избор за кмет на 

кметство Бяла река, община Сухиндол, област Велико Търново. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, предлагам 

ви това да бъде точка 1а, тъй като първа точка също беше за 

частичен избор. 

Има ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

 

Заповядайте, госпожо Стойчева, в точка едно а: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКАТА ЗА НАСРОЧВАНЕ НА 

ЧАСТИЧЕН ИЗБОР ЗА КМЕТ НА КМЕТСТВО БЯЛА РЕКА, 

ОБЩИНА СУХИНДОЛ, ОБЛАСТ ВЕЛИКО ТЪРНОВО. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ЦИК-МИ-11-

85/12.04.2024 г. в Централната избирателна комисия е постъпила 

преписка от ОИК – Сухиндол, с приложено към нея Решение № 72-

МИ от 12 април 2024 г., с което на съответните основания от Закона 

за местното самоуправление и местната администрация, поради 

подадена оставка ОИК е обявила прекратяване пълномощията на 

Мадлена Любенова Русанова като кмет на кметство Бяла река, 

община Сухиндол, област Велико Търново. 

От извършената служебна проверка на електронната 

страница на ГД ГРАО е видно, че са налице условията за 

произвеждане на частичен избор за кмет на кметство Бяла река, 

община Сухиндол. 
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След като са приложени всички необходими документи и са 

налице основанията за произвеждане на частичен избор, предлагам 

Централната избирателна комисия на основание чл. 463, ал. 4 от 

Изборния кодекс да приеме решение, с което да предложи на 

президента на Република България да насрочи частичен избор за 

кмет на кметство Бяла река, община Сухиндол, област Велико 

Търново. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3073-МИ/15.04.2024 г. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Моля да гласуваме и писмо до 

президента на републиката, с което да го уведомим за взетото 

решение и да приложим необходимите документи. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието до 12,00 ч. 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Единадесет 

членове сме в залата – имаме кворум. 
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Продължаваме с доклад в точка осма: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО РЕДА ЗА СВИКВАНЕ 

НА ЗАСЕДАНИЯ И НАЧИНА НА ПРИЕМАНЕ НА РЕШЕНИЯ И 

ОБЯВЯВАНЕТО ИМ ОТ РИК В ИЗБОРИТЕ ЗА ЧЛЕНОВЕ НА ЕП 

ОТ РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ И ЗА НАРОДНИ ПРЕДСТАВИТЕЛИ 

НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

Господин Ципов, заповядайте с проекта на решение. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес с проектен 

номер 3896 ще видите проект на решение относно реда за свикване 

на заседание и начина на приемане на решения и обявяването им от 

РИК в изборите за членове на Европейския парламент от Република 

България и за народни представители на 9 юни 2024 г. 

Проектът е идентичен с предходни проекти, които сме 

приемали като принципни решения, така че моля да се запознаете. 

Ако имате някакви бележки, да ги обсъдим, ако нямате – да го 

подложим на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3074-ЕП/НС/15.04.2024 г. 

 

Господин Ципов, заповядайте с проекта на решение по точка 

седма: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРИЕМАНЕ НА 

ОБРАЗЕЦ НА ЕЛЕКТРОНЕН ПУБЛИЧЕН РЕГИСТЪР НА 

ЖАЛБИТЕ И СИГНАЛИТЕ, ПОДАДЕНИ ДО РИК, 

ПОСТАНОВЕНИТЕ ПО ТЯХ РЕШЕНИЯ И УКАЗАНИЯ ЗА 
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КОМПЛЕКТУВАНЕ НА ПРЕПИСКИТЕ ПО ЖАЛБИТЕ СРЕЩУ 

РЕШЕНИЯ НА РИК В ИЗБОРИТЕ НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка с проектен номер 

3894 ще видите проект на решение относно приемане на образец на 

електронен публичен регистър на жалбите и сигналите, подадени до 

РИК, постановените по тях решения и указания за комплектуване на 

преписките по жалбите срещу решенията на РИК в изборите за 

членове на Европейския парламент от Република България и за 

народни представители на 9 юни 2024 г. 

След като го обсъдихме на работна група, стигнахме до 

заключението образецът да е за двата вида избори. 

Моля да се запознаете в моя папка от днес с проекта и ако 

имате някакви бележки, да ги предложите, ако нямате – да го 

подложим на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3075-ЕП/НС/15.04.2024 г. 

Продължавам с доклади по административни преписки. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви докладна 

записка с вх. № ЦИК-25-5. Отнася се до сключването на договор със 

застрахователно акционерно дружество ОЗК – ЗАСТРАХОВАНЕ, 

определено за Изпълнител по обществена поръчка с предмет: 

„Застраховане на движимо имущество на ЦИК“ в Обособена 

позиция № 1: Застраховане на СУЕМГ. 

В докладната записка е посочено, че след определяне на 

изпълнителя са извършени всички необходими служебни справки. 
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Представени са изискуемите по закон документи от страна на 

изпълнителя, както и съответната гаранция по договора.  

Към докладната записка е представен проект на договор, 

който беше част и от документацията по обществената поръчка.  

Предвид представянето на всички изискуеми документи се 

предлага да бъде подписан този проект на договор от страна на 

председателя на Централната избирателна комисия. В договора е 

посочено, че същият влиза в сила на 3 юни 2024 г. Това е веднага 

след изтичане на настоящия договор и е със срок на действие една 

година. 

Предлага се в договора да бъдат посочени като лица за 

контакт и отговорни във връзка с изпълнението на договора госпожа 

Х.,                       старши юрисконсулт в звено „Правна дейност“ и Г. 

Л., главен счетоводител в дирекция „Администрация“. 

Предлагам да подложим на гласуване сключването на 

договора и упълномощаване на председателя да подпише договора. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и предложения. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е по писмо с 

вх. № ЦИК-15-74 от „Информационно обслужване“ АД, с което ни 

посочват във връзка с изпълнение на Договор № 4 от 13 март за 

осигуряване на достъп на екипа, изграждащ оптичното мрежово 

трасе. Посочени са пет лица, за които изискват да бъде предоставен 

достъп на 16-и и на 17 април. 

Предлагам да одобрим предоставянето на достъп, след което 

ще възложим на директор дирекция „Администрация“ да 

администрира необходимите действия по издаването на пропуски. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, също така ви докладвам за 

сведение писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-46, като свързан доклад. 

Моля да погледнете в моя папка проект на решение за поправка на 

техническа грешка, допусната в номерацията на точките в наше 

Решение № 3063. 

Моля да одобрим поправката на тази техническа грешка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

последния доклад на госпожа Стоянова по-късно ще се върнем на 

тази тема. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо от 

Административен съд – София-град, по адм. дело № 10768. Съдът 

разпорежда в петдневен срок от получаване на съобщението 

Централната избирателна комисия да представи по делото описаните 

в молба на процесуалните представители на Васил Терзиев 

документи. Описаните в молбата документи са: системна разписка и 

начален отчет от машините, които удостоверяват състоянието преди 

началото на изборния ден и които се отпечатват, както е посочено, в 

молбата по т. 3.6.5 от Методическите указания, в началото на 

изборния ден. 

В молбата е посочено, че съгласно т. 3.7, буква „б“ от 

Решение № 2653 от 12 октомври на ЦИК, тези документи се 

съхраняват в чувал/торба с изборните книжа. Допусната е, очевидно, 

техническа грешка – точката е 13.7, буква „б“ от Решение № 2653. 
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Въпросът е, че в Раздел III на същото решение е описано къде 

се съхраняват чувалите и пликовете с документите, които са 

прибрани в чувалите, а именно в т. 33, а в т. 36 е посочено, че 

достъпът до запечатаните изборни книжа и материали и до 

помещението, където те се съхраняват, се извършва само по 

разпореждане на съдебни органи, искане на разследващи органи или 

от ЦИК по Решение № 1750. Пропуснах да кажа, че 

чувалите/торбите се съхраняват в помещения на общинската или 

районната администрация, които са предварително определени със 

заповед на кмета на общината или на района, така че на основание 

Раздел III, т. 33 и т. 36 от Решение № 2653 ви предлагам да 

препратим писмото на съда заедно с молбата към него и 

приложението към нея, където са посочени номерата на секциите – 

396 секции, от които се изискват тези материали, до кмета на 

Столична община за изпълнение на разпореждането на съда в 

посочения срок с копие до Административен съд – София-град. 

Входящият номер на писмото от съда е ЦИК-МИ-30-3/15.04.2024 г., 

получено в 11,00 ч. от юрисконсулт Хайдушка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам писмо от Агенция 

БГНЕС с вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-52/15.04.2024 г. Изпращат ни списък 

със служители на Агенцията, за които се моли да бъде осигурен 

достъп днес, за да могат да направят необходимото за осигуряване 

на излъчването на редовните брифинги на ЦИК – днес след 14,00 ч. 

се изисква този достъп за техническите проби, както и са посочени 

лицата, на които да бъде осигуряван достъп в периода между 
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15 април – 30 юни, за излъчване на редовните брифинги, тоест всеки 

вторник да им бъде осигуряван достъп. 

Предлагам с едно решение да гласуваме днес на посочените в 

първата част на писмото лица да бъде осигурен достъп за 

техническите проби, а на останалите лица, администрацията да има 

грижата всеки вторник да ги подава за осигуряване на достъп за 

излъчване на брифингите на ЦИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения имате ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

 

Продължаваме с точка шеста от дневния ред: 

РАЗЯСНИТЕЛНА КАМПАНИЯ. 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, бих предложил най-

напред да вземем решение относно слогана на кампанията. Въпросът 

беше обсъждан на работни заседания. Предложението всички го 

знаем. 

В моя папка има две предложения за логото: лого 1 и лого 2 

са отделните файлове. Моето предложение е за избор на лого 1. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Подготвеният материал под наименование „лого 1“ съдържа 

и слоган „Избираме заедно“. 

Има ли изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване да одобрим слоган и лого № 1, 

както са представени от Изпълнителя по договора. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, след като одобрихме лого и 

слоган, можем да разгледаме и евентуално да одобрим и първия 

клип, който Изпълнителят е предложи на нашето внимание. Качен е 

също в моя папка. 

Има два варианта – единият без, другият със музика. Те не се 

различават по нищо друго, затова бих предложил да обсъдим и 

евентуално да одобрим клипа с музика. 

ПРЕДС. КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по предложения 

разяснителен материал с вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-23-3, който е 

предназначен за изборите за членове на Европейски парламент, 

имате ли бележки, предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, в отговор на наше писмо, което 

изпратихме в края на миналата седмица, сме получили медия 

планове и оферти до медийните групи, към които се обърнахме – 

докладната записка е с вх. № ЦИК-25-12/15.04.2024 г. – „bTV 

МЕДИЯ ГРУП“, „Нова Броудкастинг груп“ ЕООД, Инвестор.bg, –

Дарик радио АД, както и БНТ и БНР. 

В докладната записка с посочения входящ номер, подписана 

от директора на дирекция Администрация, са отразени главните 

параметри на тези документи.  

В каналите на „bTV МЕДИЯ ГРУП“ ще бъдат излъчени общо 

321 броя рекламни клипове – това е предложението на тази група, 
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дадено е предложение за интерактивни банери в уебсайтовете на 

същата медийна група, както и за излъчването на 162 радио спота по 

радио N-JOY. 

„Нова Броудкастинг груп“ прави ТV предложение за 

излъчване на 53 броя клипове, от които в програмната схема на 

програма „Нова телевизия“ 28 и 25 броя бонусни клипове. 

Предложението включва и присъствие във високо рейтингови 

предавания на тази група.  

Отделно е предложението за интернет реклама в поредица 3, 

6, 9 точно 10 сайта, популярни информационни сайтове на тази 

група. 

Отделно е направено предложение за излъчване на рекламни 

карета, информационни материали относно разяснителната 

кампания във вестник „Телеграф“ и 208 броя радио спота до 

30 секунди в програмите на Радио „Веселина“ и „Витоша“. Това са 

предложенията на „Нова Броудканстинг груп“. 

Инвестор.bg предлага излъчване на 392 броя рекламни 

клипове по телевизия Bulgaria ON AIR и също толкова по телевизия 

Bloomberg TV Bulgaria. Интернет рекламата е в 9 сайта на тази 

група. 

Рекламна агенция Дарик (РАД) изпраща оферта за излъчване 

на клипове в национален ефир на Дарик радио и рекламни банери и 

видео заставки и пиар материали в сайтовете darik.bg dsport.bg и 

dbr.bg. Това са в резюме предложенията на медиите. Можете да ги 

разгледате и в докладната записка, която е качена в моя папка. 

Всъщност опитах се да резюмирам нейното съдържание и 

евентуално да ги одобрим, което би ни позволило, след като 

одобрихме вече и един клип, да започнем с разяснителната кампания 

буквално от утре. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по представения доклад. Посоченото от господин 

Томов беше разгледано и в работна група, така че, мисля, че 

материалите от разяснителната кампания на ЦИК могат да започнат 
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да се разпространяват незабавно, разбира се, ако приемем решение 

за одобряване на този медиен план. 

Имате ли предложения по него? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Колеги, във връзка с приетите решения, свързани с 

разяснителната кампания, ви предлагам да вземем протоколно 

решение одобрените материали да се публикуват на интернет 

страницата на Централната избирателна комисия и да бъдат 

разпространени по всички възможни канали, по които Централната 

избирателна комисия разпространява материалите от разяснителната 

кампания. 

Моля, ако имате други предложения, да ги направите. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Колеги, и като част от разяснителната кампания ви предлагам 

да изпратим писмо до „Информационно обслужване“ АД, с което да 

ни предложат визуализация на нашата страница за така наречения 

брояч, който ще отчита дните, които остават до изборния ден, както 

и активен банер, който да посочва изтичащите срокове за определен 

период от време, за да може да бъде акцентирано върху най-важните 

срокове, разбира се, и дните, които са пряко свързани със сроковете 

по Хронограмата на изборния процес, като ни представят тяхното 

предложение най-късно до утре. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Във връзка с предложенията, които 

Общественият съвет е направил до нас, и които са ни изпратени, но 

нямаше представител на Обществения съвет, когато бяха внесени в 

Комисията, предлагам да организираме среща с Обществения съвет 

за обсъждането на тези предложения и кампанията на 17 април от 

16,00 ч., когато вероятно текущата работа на Комисията ще е към 

приключване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото за утре, вторник, 16 април 2024 г. от 10.30 ч. Благодаря 

ви. 

(Закрито в 13,10 ч.) 
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